
اخبارخبر كوتاه
مدیر عامل نیروگاه رامین اهواز:

بهبود 40 مگاواتی تولید برق در واحد سوم نیروگاه رامین اهواز

تداوم همکاری مردم برای بهبود شرایط كرونایی با رعایت توصیه های بهداشتی

بازدید رئیس مؤسسۀ فرهنگی بین المللی اکو  از شرکت فولاد مبارکه

 مدیر عامل نیروگاه رامین اهواز گفت: بهبود 
۴۰ مگاواتی تولید برق در واحد شماره ۳ بزرگ ترین 
و  فنی  تعمیرات  حاصل  کشور  بخاری  نیروگاه 
خلیل  است.  بومی  متخصصان  دست  به  تخصصی 
محمدی مدیرعامل این نیروگاه و بزرگترین نیروگاه 
بخاری کشور گفت: متخصصان نیروگاه توانستند با 
اجرای تعمیرات تخصصی، رفع محدودیت ها و بهبود 
فرآیند بهره برداری ظرفیت تولید انرژی برق واحد 
مگاواتی شماره ۳ که دچار محدودیت شده   ۳۰۵
بود را به میزان ۴۰ مگاوات بهبود دهند.او بهبود ۴۰ 
مگاواتی واحد شماره ۳ را بخشی از برنامه و اهداف 
این مجموعه به منظور بهبود سطح آمادگی و تامین 
تابستان  به ویژه در  نیاز مردم و صنایع  برق مورد 
آتی عنوان کرد و افزود: عملیات نگهداری، تعمیرات 
و بهره برداری از واحد های تولید برق نیروگاه رامین 
و  پیچیدگی  از  کشور  نیروگاه های  سایر  به  نسبت 
برخوردار  متعددی  و  متفاوت، حساس  چالش های 
و  دانش  بر  تکیه  با  اینکه  بیان  با  است.محمدی 
تعمیرات  نگهداری،  ضمن  خود  همکاران  تجربه 
پایدار  تولید  با  توانستیم  پیشگیرانه  و  اضظراری 
مهمی  نقش  محور،  توسعه  و  حیاتی  انرژی  این 

شبکه  از  پشتیبانی  و  مردم  به  رسانی  خدمت  در 
این  داشت:  اظهار  کنیم،  ایفا  کشور  برق  سراسری 
انرژی  تولید مستمر  برداری و  بهره  به دلیل  واحد 
و  فنی  مشکلات  دچار  اخیر  سال های  طی  برق 
محدودیت های متعددی شده که این موضوع سطح 

تولید این واحد را به ۲۳۰ مگاوات ساعت رسانده 
بود.

عمر  اهواز  رامین  نیروگاه  عامل  مدیرعامل 
را  بویلر ها  ویژه بخش  به  تجهیزات  بالا، فرسودگی 
و  دانست  بخاری  نیروگاه  این  عمده  از چالش های 

کارشناسی  و  فنی  بررسی های  از  پس  کرد:  بیان 
این  تعمیرات  و  محدودیت ها  رفع  عملیات  شده، 
با  توانستیم  و  دادیم  قرار  کار  دستور  در  را  واحد 
این اقدامات سطح تولید این واحد را به میزان ۴۰ 
مگاوات ساعت بهبود دهیم و هم اکنون این واحد 
تولیدی با ظرفیت تقریبی ۲۷۰ مگاوات ساعت در 
مدار قرار دارد.این مقام مسئول مهمترین اقدامات 
تعمیراتی و اصلاحی بروی این واحد را بهبود خلا 
 ۲۰ زدایی  رسوب  عملیات  اجرای  با  کندانسور 
مواد ضد  از  استفاده  با  کندانسور  لوله  شاخه  هزار 
رفع  داخل،  ساخت  اسیدکلریدریک  و  خوردگی 
 ۲٨ تعویض  توربوفیدپمپ،  بندی  آب  از  اشکال 
شاخه لوله بویلر، تعویض پین های معیوب ایرهیتر، 
شست و شوی شیمیایی مبدل های حرارتی روغن 
روانکاری توربین و همچنین تعمیر و رفع تعدادی 
این  ابزاردقیقی  و  الکتریکی  از تجهیرات مکانیکی، 
بزرگ ترین  اهواز  رامین  کرد.نیروگاه  عنوان  واحد 
 ۳۰ از  بیش  کننده  تأمین  کشور،  بخاری  نیروگاه 
درصد برق استان خوزستان است و نقش مهمی را 
برق  پایداری شبکه سراسری  و  تثبیت  تقویت،  در 

کشور ایفا می کند.

 استاندار گیلان بر لزوم تداوم همکاری مردم 
با رعایت توصیه های  بهبود شرایط کرونایی  برای 
باید  اینکه  تصریح  ضمن  و  کرد  تاکید  بهداشتی 
مدیریت  استانی  و  ملی  ستادهای  تصمیم های 
اقناع  با  گفت:  شود،  اجرا  دقیق  بصورت  کرونا 
مردم  به  آگاهی بخشی  و  عمومی  افکار  هوشمند 
تقویت  کرونا  مهار  در  ملی  افزایی  هم  و  ، همدلی 
گردد.نقل ازپایگاه اطلاع رسانی استانداری گیلان؛ 
دکتر ارسلان زارع در جلسه ستاد استانی مدیریت 
بیماری کرونا اظهار داشت: به سبب همکاری های 
انجام  های  ارزیابی  آخرین  براساس  و  مردم  خوب 
شرایطی  در  امروز  بهداشت؛  وزارت  سوی  از  شده 
قرار داریم که یک شهرستان گیلان در وضعیت آبی، 
۱۴ شهرستان استان در وضعیت زرد و شهرستان 
های رودسر و لاهیجان در شرایط نارنجی هستند.
و  درمان  کادر  های  تلاش  از  قدردانی  ضمن  وی 
بهبود  به  همکاری مردم، اصناف و همه کسانی که 
همچنان  باید  شد:  یادآور  کردند،  کمک  وضعیت 
کار  دستور  در  مراقبتی  های  دستورالعمل  رعایت 
توسط  بهداشتی  هشدارهای  انتشار  ضمن  و  باشد 
کمیته رسانه و صدا و سیما، موارد پیش گفته بیش 
از پیش توسط مردم به طور دقیق مراعات شوند.

اینکه  بیان  با  گیلان  کرونا  مدیریت  ستاد  رئیس 
بهداشتی  های  توصیه  و  الزامات  به  فزون تر  توجه 
و مراقبتی منجر به ثبات شرایط کنونی می شود، 
افزود: رعایت دستورالعمل های بهداشتی همچنین 
سیر  دهنده  نشان  که  روندی  استمرار  به  منجر 
به  این مسیر  امیدواریم  و  ، می گردد  باشد  نزولی 
گونه ای تداوم یابد که هیچ شهرستانی در وضعیت 
با کاهش  اینکه  به  اشاره  با  نگیرد.وی  قرار  نارنجی 
به حداقل می  نیز  ها  فوتی  تعداد  بستری شدگان 
رسد، گفت: تزریق واکسن به عموم مردم براساس 
مبنا  این  بر  و  می شود  انجام  واکسن  ملی  سند 
گذاشته  سر  پشت  ویروس  گیری  همه  امیدواریم 
ها  مولفه  مهمترین  از  یکی  گیلان  شود.استاندار 
و  ویروس  گیری  همه  مهار  را  کرونا  مدیریت  در 
کرد:  خاطرنشان  و  عنوان  آن  شیوع  از  جلوگیری 
بدون تردید این مهم با استفاده همگان از ماسک ، 
رعایت فاصله اجتماعی، دستورالعمل های مراقبتی 
محقق  انسانی  اجتماعات  گیری  شکل  از  پرهیز  و 
می شود.وی با تأکید بر لزوم بیماریابی زودهنگام و 
قرار گرفتن تحت درمان اظهار داشت: تست گیری 
از اطرافیان مبتلایان )حداقل ۱۰ نفر( و اطمینان 
از ایزوله یا بستری شدن مبتلایان نیز باید با قوت 

طرح  کرد:  خاطرنشان  زارع  کند.دکتر  پیدا  ادامه 
به  موسوم  موفقی همچون طرح محله محور  های 
پایش  روند  و  تداوم  با جدیت  نیز  شهید سلیمانی 
از  استان  مسن  افراد  ویژه  به  عمومی  غربالگری  و 
طریق سامانه تلفنی ۴۰۳۰ استمرار داشته باشد.وی 
با بیان اینکه شرایط ثبات کنونی به آسانی به دست 
نیامده و حاصل همکاری اقشار مختلف مردم است، 
ثابت   ۱۹ کووید  با  مبارزه  سال  یک  تجربه  گفت: 
کرده که بین رعایت پروتکل ها و غلبه بر بیماری از 
یکسو و رعایت نشدن توصیه ها و شکست در برابر 
عالی  دارد.نماینده  وجود  مستقیمی  ارتباط  کرونا 
برپایی  از  پرهیز  اهمیت  بار دیگر  دولت در گیلان 
دورهمی های خانوادگی را یادآور شد و خاطرنشان 
کرد: فرآیند گردش کرونا و انتقال آن در تجمعات 
انسانی، یکی از مخاطرات جدی است که باید مورد 
انگاری  عادی  اینکه  به  اشاره  با  باشد.وی  توجه 
توجه ها  شدن  کمتر  و  ها  وضعیت  تغییر  از  پس 
ماندگار  را  کرونا  بهداشتی،  پروتکل های  رعایت  به 
و  موضوع  این  تبیین  دارم  انتظار  افزود:  می کند، 
تولید محتوای روشنگرانه در این خصوص، پیوسته 
در دستور کار صداوسیمای مرکز استان و کارگروه 
رسانه و فضای مجازی باشد.استاندار گیلان اظهار 

عمومی  افکار  هوشمند  و  هدفمند  اقناع  داشت: 
موثر  نقش  از  مردم  به  آگاهی بخشی  رویکرد  با 
 ، ویروس  انتقال  زنجیره  قطع  در  آنان  همکاری 
افزایی ملی در مهار کرونا را تقویت  همدلی و هم 
می کند و معتقدم این امر ، کارآمدترین راهبرد در 
مقابله با بیماری کووید ۱۹ است.وی به قرارداشتن 
در آستانه دهه فجر نیز اشاره کرد و گفت: برمبنای 
تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا، برنامه های دهه 
فجر در استان به صورت نمادین و از طریق فضای 
مجازی و بدون تجمعات انسانی اجرا می شود.دکتر 
زارع به برخی گزارش ها مبنی بر ازدحام جمعیت 
لزوم  بر  و  اشاره  دولت  پیشخوان  دفاتر  مقابل  در 
تشدید نظارت ها توسط کمیته انتظامی ستاد کرونا 
دفاتری که دستورالعمل  از  آن دسته  با  برخورد  و 
کرد. تأکید  کنند،  نمی  رعایت  را  بهداشتی  های 
وی همچنین بر ضرورت اجرای دقیق تصمیم های 
ستادهای ملی و استانی مدیریت و مقابله با بیماری 
نزولی  سیر  که  کرد  امیدواری  ابراز  و  تأکید  کرونا 
مبتلایان به دوره ثبات این بیماری تسری پیدا کند.
ستاد  های  کمیته  رئیسان  جلسه  این  در 
استانی مدیریت کرونا نیز گزارش هایی از فعالیت 

انجام شده بیان کردند.

با  تاجیکستان  کشور  از  اکو  بین المللی  فرهنگی  مؤسسۀ  رئیس 
حضور در شرکت فولاد مبارکه از خطوط تولید این شرکت بازدید کرد.
سرور بختی پس از این بازدید، در گفت گو با خبرنگار فولاد اظهار داشت: 
مؤسسۀ فرهنگی اکو شامل ۱۰ کشور پهناور منطقه با جمعیتی بالغ بر 
آن همکاری  فعالیت های  مهم ترین  از  یکی  و  است  نفر  میلیون   ۴۵۰
فرهنگی و ایجاد فضای دوستی و صلح و برگزاری مراسم فرهنگی است.
فولاد  فرهنگی ورزشی  باشگاه  با  همکاری  تفاهم  عقد  از  ادامه  در  وی 
مبارکۀ سپاهان در روز جمعه  ۲6 دی ماه خبر داد و گفت: در آیندۀ 
نزدیک قصد داریم سلسله رویدادهای فرهنگی و ورزشی را در مقیاس 
گرفتیم  تصمیم  این خصوص  در  و  کنیم  برگزار  اکو  عضو  کشورهای 
با توجه به دعوت به عمل آمده، از شرکت فولاد مبارکه به عنوان حامی 
اصلی این باشگاه بازدید کنیم و از نزدیک با فعالیت های این شرکت 
آشنا شویم.سرور بختی، ضمن اظهار شگفتی از حجم تولید و استفاده 
از تکنولوژی های مختلف در شرکت فولاد مبارکه گفت: ما تا پیش از 
این نام فولاد مبارکه را زیاد شنیده بودیم، اما واقعا شنیدن هیچ وقت 
جای مشاهده از نزدیک را نمی گیرد. بنده اکنون با بازدید از خطوط 
تولید به جرئت می توانم بگویم شرکت های مشابه فولاد مبارکه در کل 

منطقۀ اکو انگشت شمارند و امروز از بازدید فرایند تولید در این شرکت 
هیجان زده شدم.رئیس مؤسسۀ فرهنگی بین المللی اکو در ادامه گفت: با 
توجه به اهداف مؤسسۀ اکو قطعا توسعۀ همکاری های اقتصادی نیز در 
قالب آشنایی مردم کشورها تقویت خواهد شد.وی در دیدار با مدیرعامل 
باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد مبارکۀ سپاهان نیز ضمن تأکید بر جایگاه 
ورزش به عنوان یکی از ابزارهای مهم نزدیکی ملت های منطقۀ اکو ابراز 
امیدواری کرد: باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد مبارکۀ سپاهان اصفهان 
بتواند به عنوان مرکزی برای برگزاری مسابقات مشترک در جهت ترویج 
»دیپلماسی ورزشی« میان کشورهای عضو اکو نقش آفرینی کند.استفاده 
از ظرفیت های متقابل در جهت استفاده از دیپلماسی ورزشی، برنامه ریزی 
برای اولین جشنوارۀ ورزشی سرزمین کهن، همکاری متقابل در جهت 
انعقاد خواهرخواندگی تیم فوتبال فولاد مبارکۀ سپاهان با باشگاه های 
فوتبال کشورهای عضو، برگزاری دوره های آموزشی و مسابقات ورزشی 
دوجانبه سپاهان و باشگاه های ورزشی، گسترش همکاری های رسانه ای 
و انتشاراتی با استفاده از زبان ملت های منطقۀ اکو از موارد مطرح شده 
فرهنگی  مؤسسۀ  می شود  است.خاطرنشان  منعقدشده  تفاهم نامۀ  در 
ترکیه،  ایران،  اسلامی  با عضویت کشورهای جمهوری  اکو  بین المللی 

آذربایجان، ازبکستان، قزاقستان، قرقیزستان، ترکمنستان، تاجیکستان، 
افغانستان و پاکستان یکی از قدیمی ترین سازمان های منطقه ای است 
این  می کند.  فعالیت  علمی  و  فرهنگی  اقتصادی،  حوزۀ  سه  در  که 
مؤسسه با هدف تحکیم قرابت های فرهنگی، هنری، پژوهشی و ادبی 
میان کشورهای عضو، در دورۀ جدید فعالیت های خود به ریاست سرور 
بختی، پیشبرد اهداف دیپلماسی عمومی برای نزدیک تر شدن ملت های 
منطقۀ اکو با استفاده از ابزارهایی نظیر گردشگری فرهنگی و دیپلماسی 

ورزشی را در دستور کار قرار داده است.

كاروانسرای باغ شیخ ساوه در راه جهانی شدن 

در گفتگو با نماینده مردم نهاوند در مجلس شورای اسلامی مطرح شد:

چگونگی تامین مالی تحقق پروژه سد گرین

استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  مدیر 
میراث  فهرست  در  ثبت  نامزد  باغ شیخ  »کاروانسرای  مرکزی گفت: 
میراث فرهنگی،  کل  اداره  روابط عمومی  شد«به گزارش  جهانی 
مدیرکل  مرزبان  مرکزی، مصطفی  استان  و صنایع دستی  گردشگری 
امروز ۴ بهمن ماه ۹۹  اظهار  داشت: »ثبت جهانی این اثر تاریخی، 
اتفاقی بسیار مهم برای استان مرکزی و شهرستان ساوه است که تحقق 
آن نیاز به همکاری و مشارکت مسئولان و مالک خصوصی دارد.«او 
گفت: »کاروانسرای باغ شیخ یا عبدالغفارخان یکی از گزینه های سال 
۲۰۲۰ به منظور ثبت جهانی در یونسکو است که مقدمات این رخداد 
گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  است.«مدیر  انجام  دست  در  مهم 
باغ  »کاروانسرای  افزود:  ادامه  در  مرکزی  استان  صنایع دستی  و 
جامع ترین  و  کاملترین  از  یکی  بعنوان  قاجار  دوره  به  مربوط  شیخ 
و  تناسبات  رعایت  تزئینات،  فرم پلان،  لحاظ  به  ایران  کاروانسراهای 
داد:  ادامه  است.«مرزبان  پلان،  در  کاربردی  فضاهای  چینش  الگوی 
منظور  به  نیز  کاروانسرا  این  مرمت  طرح  تهیه  و  مطالعات  »هزینه 
او،  گفته  پرداخت می شود.«به  فرهنگی  میراث  از سوی  ثبت جهانی 

حفظ  حامی  دستی  صنایع  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  اداره 
آثار تاریخی در استان است و در صورت ثبت جهانی کاروانسرای باغ 
ادامه  در  می شود.مرزبان  اعطا  ویژه ای  مشوق های  و  تسهیلات  شیخ 
گفت: »بطور قطع ثبت جهانی کاروانسرای باغ شیخ در استان مرکزی 
و  شاخصه ها  با  جهان  به  ایرانی  معماری  از  فرعی  معرفی  از  جدای 
اشتغال  ایجاد  رونق گردشگری،  زمینه های  عملکردهای خاص خود، 
تاریخی  های  جاذبه  با  ساوه  تاریخی  شهرستان  در  پایدار  توسعه  و 
میراث  معاون   رحمتی  می آورد.«محسن  فراهم  را  متنوع  طبیعی  و 
از  شیخ  باغ  »کاروانسرای  گفت:  این باره  در  مرکزی  استان  فرهنگی 
بناهای دوره زندیه است که علاوه بر فضای کاروانسرایی دارای یک 
آب انبار، حسینیه و محراب است که در چهاردهم مهر سال ۱۳۵۴ 
خورشیدی به ثبت ملی رسید.«او افزود: »کاروانسراها در ایران حداقل 
از دوره هخامنشی نقش ویژه ای داشته و نقش عملکردی و کارکردی 
خود را  بخصوص در ارتباط با راه بزرگ شاهی یا راه بزرگ خراسان 
در دوره های بعدی یعنی دوره اشکانی، ساسانی و بعدها در تمام طول 
دوره اسلامی حفظ کرده اند.«رحمتی با اشاره به اینکه این کاروانسرا 

در اوائل دوره قاجار، توسط عبدالغفارخان خلج در مسیر قم، اصفهان 
به همدان و قزوین و تبریز ساخته شده است. افزود: »توجه به پلان 
چهار ایوانی و بخصوص توجه به سرسرای ورودی با رسمی بندی پرکار 
و جانمایی دقیق فضاهای مورد نیاز، کاروانسرای باغ شیخ را بعنوان 
یکی از آخرین تجارب ساخت کاروانسرا در ایران معرفی می کند.« او 
ادامه داد: »همین شاخصه ها بعلاوه سلامت کالبدی بنا باعث شده تا 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان با همکاری 
مالکین نسبت به ایجاد زمینه برای تهیه مستندات لازم شامل نقشه 
بنا، گزارش های حفاظتی و مرمتی،  عرصه و حریم، نقشه های به روز 
اقدام شده  بنا  معماری  و  تاریخ  مرتبط  اسناد  کلیه  و  باستان شناسی 
خواهد  ارسال  یونسکو  سازمان  به  جهانی  فهرست  در  ثبت  برای  و 
افزود: »در استان  ادامه  شد.«معاون میراث فرهنگی استان مرکزیدر 
مرکزی تعداد ۲۰ کاروانسرا شناسایی شده که قدیمی ترین آنها مربوط 
قاجار  اواخر دوره  به  بویه و جدیدترین مورد آن مربوط  به دوره آل 
است. و از این تعداد تاکنون تعداد ۱۱ کاروانسرا در فهرست آثار ملی 

کشور به ثبت رسیده است.«

 نماینده مردم نهاوند در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به پیگیری پروژه های نیمه تمام نهاوند و قرار 
دادن آن ها در وضعیتی روشن، از فرایند انجام شده در 
پروژه سد گرین و سرمایه گذاری برخی از بانک هادر 
تحقق این پروژه سخن گفت.به گزارش خبرنگار ما، 
ذلیخا کرمی-همدان، علیرضا شهبازی، نماینده مردم 
نهاوند در مجلس شورای اسلامی  با اشاره به وضعیت 
پروژه سد گرین نهاوند و مشخص شدن سرمایه گذار 
و پیمانکار آن، یادآور شد: از قول هایی که در حضور 
مردم عزیز نهاوند در بازه زمانی انتخابات مجلس مطرح 
کرده بودم، پیگیری پروژه های نیمه کاره و ناتمامی 
بود که به دلایل مختلف اقتصادی راکد مانده بودند 
و یا به کندی پیشرفت داشته وبه نوعی نیاز به بررسی 
مجدد داشتند، بود.شهبازی افزود: از آنجاییکه پروژه 
های بزرگ با وضعیت هایی همچون کاستی اعتبارات 
یا تزریق قطره چکانی اعتبارات روبرو می شوند، قطعا 

انتظارات مورد نظر را نیز محقق نخواهند کرد و در 
ارتباط با سد گرین بنده در ۳۱ اردیبهشت ماه یعنی 
آوردن  فراهم  پیگیر  یازدهم،  مجلس  شروع  از  قبل 
کرد:  تصریح  بودم.وی  پروژه  این  به  مرتبط  مقدمات 
اگر پروژه سد گرین بر همان مدار سابق جهت اجرایی 
شدن به پیش می رفت به زمانی ۱۰۰ ساله نیاز  داشت 
اعتبار  تومان  میلیارد  از ۱۴  چرا که در سال ۱۳۹٨ 
در نظر گرفته شده تنها ۴ میلیارد تومان تخصیص 
یافته بود و با محاسبه تورم و دیگر عوامل زمان مورد 
اشاره نیاز می بود.وی با اشاره به اینکه در این فرایند با 
تمامی کسانی که در این زمینه دارای مسوولیت بودند 
از سازمان برنامه و بودجه، بانک ها  و .. شروع به رایزنی 
کردم، گفت:  البته این مهم با بهره از نیروهای توانمند 
نهاوندی که در کشور حضور داشتند و دعوت آن ها 
به سازمان برنامه و بودجه جهت رایزنی و اخذ تصمیم 
مناسب دراین موضوع و دیگر پروژه های نیمه تمام 

نهاوند وارد فرایند مرتبط شد.نماینده مردم نهاوند در 
مجلس با بیان اینکه ماحصل و نتیجه کار بدست آمده 
برایند همکاری و هماهنگی تمامی مسوولان و عوامل 
مرتبط در کشور، استان و شهر ستان است، تصریح 
کرد: عملی شدن این پروژه ها و شروع دوباره آن ها و 
قرارگیری آن ها در وضعیتی روشن نتیجه تلاش های 
یک فرد نیست بلکه با همکاری تمامی نهاد ها و حوزه 
ها و مسوولان مرتبط این امور به سرانجام رسیده یا 
در وضعیتی مطلوب قرار گرفته اند وبنده نیز دراین 
این مسیر به عنوان نماینده خادم مردم پیگیری های 
لازم را انجام داده ام و خداوند را شاکر هستیم که امروز 
انتظار حاصل شد.شهبازی در خصوص  نتیجه مورد 
پروژه سد گرین نهاوند و انجام  پروسه های قانونی 
امروز  کرد:  مطرح  مطلوب،  با سرعتی  آن  به  مربوط 
شاهد امضای تفاهم نامه فی مابین سه بانک کشاورزی، 
صادرات و تجارت با سهم ۴، ۳۰ و ۳۰ درصدی در 

تامین مالی تحقق پروژه که به صورت سندیکایی عمل 
خواهد شد، هستیم.وی با اشاره به مزایای تحقق این 
پروژه برای استان و همینطور مردم شهرستان نهاوند 
در حوزه های مختلف، افزود: با اقدامی که با همکاری 
تمامی مدیران استانی، مجموعه بانک های کشور )به 
طور خاص آقای خدارحمی که زحمات زیادی در حوزه 
اند و ما را در تحقق و  کشاورزی را به عهده گرفته 
تسهیل امور مرتبط یاری رساندند(، انجام شد، مردم 
در  پروژه  این  مزایای  از  نزدیک  ای  آینده  در  نهاوند 
گردشگری، صنایع، کشاورزی و آب شرب بهره مند 
خواهند شد.وی با اشاره به استفاده از مدل مالی که 
در تامین مالی برای تحقق پروژه سد گرین روی داد، 
افزود: از همین مدل مالی) ماده ۵6( برای دیگر پروژه 
های بزرگ و نیمه کاره یا راکد در نهاوند همچون جاده 
نهاوند و پروژه نهر شعبان که نزدیک به ۴۰ سال طول 

کشیده است، بهره خواهیم برد.

اولین جلسه انجمن خبرگی بهروه وری 
در شرکت گاز استان گلستان

مدیریت  جامع  پیاده سازی طرح  منظور  به 
خصوص  در  بررسی  و  بحث  هدف  با  و  دانش 
جلسه  اولین  کارکنان  تجربه  و  دانش  تبادل 
گاز   شرکت  در  وری  بهروه  خبرگی  انجمن 
تشکیل شد.با توجه به ابلاغ آیین نامه انجمنهای 
خبرگی از سوی شرکت ملی گاز و تکمیل فرآیند 
پیاده سازی مدیریت دانش در شرکت گاز استان 
گلستان اولین جلسه انجمن خبرگی بهروه وری 
با حضور نمایندگان مشاور و اعضا کمیته مذکور 
برگزار گردید.در این جلسه اعضا با اهداف شکل 
و  بحث  به  ادامه   ودر  آشنا شده  انجمن  گیری 
فعالیتهای  و  کار  نحوه  خصوص  در  نظر  تبادل 
خصوص  در  دانش  تبادل  وهمچنین   انجمن 
این  است  پرداختند.گفتنی  انجمن  موضوع  
و  دغدغه ها  با  افراد  که  است  آن  پی  در  انجمن 
علایق مشترک را گرد هم جمع کرده تا مسائل 
کاری خود را باهم در میان بگذارند و بر اساس 
تعامل با یکدیگر، دانش و تجارب خود را تعمیق 
 بخشند تا  سازمان به  سرعت و به صورت اثربخش 

به سمت موفقیت حرکت کند.

ارزیابی پروژه مانیتورینگ شرکت گاز استان 
گلستان درجلسه “مرور بعد از عملیات”

مدیریت  سیستم  سازی  پیاده  راستای  در 
دانش در شرکت گاز استان گلستان اولین جلسه 
 After Action یا  عملیات”   از  بعد  “مرور 
مدیریت  در  کارآمد  ابزاری  بعنوان    Review
کارکنان  و  مشاور  نمایندگان  حضور  با  دانش 
واحد اندازه گیری شرکت  برگزار گردید.در این 
جلسه که برای اولین بار در گاز گلستان تشکیل 
در  مانیتورینگ   پروژه  ارزیابی  در خصوص  شد 
ایستگاههای تقلیل فشار و صنایع  بحث و تبادل 
همچنین  جلسه   این  پذیرفت.در  صورت  نظر 
اجرا  پروژه   واقعی  دستاوردهای  و  نتایج  اعضاء 
شده  را در مقایسه با دستاوردهای مورد انتظار  
و همچنین شناسایی نقاط قوت قابل بهبود  آن 
را مورد بررسی و بازنگری  قرار دادند و در ادامه 
بهبود   وهمچنین   قوت  نقاط  حفظ  درخصوص 
نقاط قابل بهبود در پروژه های مشابه آتی ، تبادل 

نظر و تصمیم گیری کردند.    

متقاضیان دریافت کارت پیله وری در 
استان آذربایجان غربی آموزش های  

لازم مالیاتی می بینند
با  غربی  آذربایجان  مالیاتی  امور  کل  مدیر 
از  سودجو  افراد  استفاده  سوء  امکان  به  اشاره 
مرزی  مناطق  در  وری  پیله  های  کارت  مزایای 
ویژه  آموزشی  های  کلاس  برگزاری  از  استان، 
مالیاتی برای داوطلبان دریافت کارت پیله وری 
در استان خبر داد.   حسن کوماسی با بیان اینکه 
متقاضیان  ویژه  مالیاتی  آموزشی  های  کلاس 
کارت های پیله وری در استان از نیمه دوم سال 
۱۳۹٨ همزمان با شروع دوره جدید صدور کارت 
های پیله وری آغاز شده است گفت: در این مدت 
بیش از ۳۰۰۰ نفر از کلاس های مذکور استفاده 
داوطلبان  آموزش  اینکه  بیان  با  وی   . اند  کرده 
در  استان  سطح  در  وری  پیله  های  کارت 
چارچوب سه دوره آموزش های مالیاتی، گمرکی 
و تجاری صورت می گیرد، هدف از برگزاری این 
کلاس ها را آشنایی با قوانین و مقررات همچنین 
بهتر  استفاده  برای  پیله وران  با وظایف  آشنایی 
از مزایای فعالیت با کارت پیله وری عنوان کرد 
و افزود: جلوگیری از سوءاستفاده های احتمالی 
وری  پیله  های  کارت  مزایای  از  جو  سود  افراد 
از جمله خرید این کارت ها برای واردات بدون 
پرداخت مالیات و عوارض گمرکی، از جمله دیگر  
است  مذکور  های  کلاس  برگزاری  مهم  اهداف 
با  غربی   آذربایجان  مالیاتی  دستگاه  مدیرکل   .
از شرایط لازم  اینکه خوشبختانه یکی  به  اشاره 
بودن  دارا   ، وری  پیله  های  کارت  صدور  برای 
در  وموفقیت  ها  کلاس  این  در  شرکت  گواهی 
آن است، افزود: بر این اساس کلیه داوطلبان به 
هنگام ثبت نام در این کلاس ها ساماندهی می 
شوند و مکلف به شرکت در آن هستند.کوماسی 
در  پرونده  تشکیل  چگونگی  گفت:  ادامه  در 
و  تهیه   ، مفاصا حساب  دریافت  مالیاتی،  ادارات 
فهرست  ارسال  قانونی حسابداری،  دفاتر  تنظیم 
از  مستقیم  های  مالیات  قانون  موضوع  های 
جمله فهرست موضوع ماده ۱6۹ مکرر، دریافت 
های  اظهارنامه  تسلیم  چگونگی  اقتصادی،  کد 
مالیاتی)  ارزش فزوده و عملکرد ( و آشنایی با 
مواد قانونی جهت جلوگیری از واگذاری کارت به 
افراد غیر، از جمله آموزش های مالیاتی است که 

در دوره های مذکور ارائه می شود.

با اعتباری بالغ بر 29 میلیارد ریال انجام می شود؛
افتتاح هفت پروژه در حوزه صنعت توزیع 

برق شهرستان مهدیشهر در دهه فجر
اعلام  مهدیشهر  شهرستان  برق  مدیرتوزیع 
فجر،  مبارک  دهه  ا...  ایام  مناسبت  به  کرد: 
ریالی  حجم  با  رسانی  برق  عمرانی  پروژه  هفت 
۲۹ میلیارد و ۳6۳ میلیون ریال افتتاح خواهند 
شد.حسین حافظی گفت: ارتقای پایداری خطوط 
برق رسانی و افزایش قابلیت اطمینان شبکه های 
توزیع برق، از جمله اهداف اجرای این پروژه ها 
پروژه  دو  داشت:  بیان  شود.وی  می  محسوب 
احداث شبکه های توزیع برق خیابان منبع آب 
مهدیشهر جهت نصب پست هوایی و توسعه دو 
هزار و ۴۰۰ متر از این خطوط و هفت دستگاه 
به  آمپر  کیلوولت   ۴۵۰ ظرفیت  با  هوایی  پست 
از جمله  ریال،  میلیون  و ۱۴۱  میلیارد   ۹ مبلغ 
پروژه های در دست افتتاح در دهه فجر امسال 
هستند.وی اضافه کرد: دو پروژه تبدیل ۱۰ هزار 
به کابل  و ۲۲۵ متر شبکه فشار ضعیف سیمی 
شهرهای  و  فولادمحله  روستای  در  خودنگهدار 
درجزین و شهمیرزاد با هزینه ۹ میلیارد و 6۲۲ 
میلیون ریال، از دیگر موارد قابل افتتاح به شمار 
می روند.حافظی یادآور شد: سه پروژه تامین برق 
متقاضیان جدید بلوارهای رسالت درجزین و آیت 
میلیون  و 6۰۰  میلیارد  اعتبار ۱۰  با  ا... مومنی 
ریال، در زمره پروژه های افتتاحی در دهه فجر 

قرار دارند.

مدیرعامل گاز گلستان در جلسه کمیته مدیریت بحران:
  ضرورت پایش و کنترل مصارف 

ادارات سطح استان     
دکتر طالبی در جلسه کمیته مدیریت بحران 
،ضرورت پایش و کنترل مصارف ادارات سطح استان 
را امری مهم و اساسی خواند .در ابتدای  این جلسه، 
قاسم نجاریان رئیس پدافند غیرعامل و مدیریت 
تشریح  ضمن  گلستان  گازاستان  شرکت  بحران 
شرایط آب و هوایی در پایان هفته جاری ، هشدار 
برای آمادگی تمامی کارکنان شرکت در مقابله با 
پیگیری  وهمچنین   اضطراری  شرایط  هرگونه 
مصوبات جلسه گذشته مدیریت بحران را دردستور 
و  مدیرعامل  طالبی  دکتر  ادامه  .در  داد  قرار  کار 
استان  گاز  شرکت  بحران  مدیریت  ستاد  رئیس 
زیرساختهای  بررسی  بر  تاکید  نیزضمن  گلستان 
از  مناسب  بهره برداری  و  پشتیبانی  برای  شرکت 
تاسیسات شرکت ، پایش و کنترل مصرف ادارات 
سطح استان را یک ضرورت  مهم و اساسی دانست.
الگوی  رعایت  عدم  صورت  در  داشت:  اظهار  وی 
مصرف و بی توجهی به مصرف انرژی گاز از سوی 
هر یک از ارگانها و یا اداره ای ، آن سازمان جهت 
تعیین تکلیف موضوع به  استانداری معرفی خواهد 
شد تا برخورد قانونی صورت پذیرد.طالبی افزود: بنا 
به گزارش سازمان هواشناسی  با ورود جبهه هوای 
سرد به استان و سرد شدن هوا در روزهای آینده ، 
از مشترکین گرامی تقاضا داشت تا ضمن توجه به 
مسائل ایمنی ، مصرف گاز خود را مدیریت   نمایند 
چرا که همکاری وهمیاری مشترکین خانگی در 
زمینه مدیریت بهینه مصرف می تواند کمک بسیار 
خوبی برای استمرار جریان گازباشد  و این عزیزان  
می توانند با کاهش حداقل یک درجه دمای منزل  
خود ، حدود 6 درصد در مصرف گاز صرفه جویی 
از  گلستان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  کنند. 
اقدامات مهم دیگری  که می تواند در این زمینه  
کمک نماید را  پوشیدن لباس های  گرم ، تنظیم 
دمای اتاق درحد استاندارد بین ۱٨ تا ۲۱ سانتیگراد 
و خاموش کردن وسایل گرمایشی در هنگام خروج 

از منزل و محل کار و ...... عنوان نمود

تاکید سخنگوی شرکت گاز استان گلستان 
بر صرفه جویی هم استانیها در مصرف گاز

شرکت  سخنگوی  ابوالقاسمی  جلال  سید 
خبری  پایگاه  با  درمصاحبه  گلستان  استان  گاز 
شرکت ازهم استانیهای عزیز خواست تا در مصرف 
گاز نهایت صرفه جویی را بنمابند.وی با اشاره به 
هوا  شدن  سرد  خصوص  در  هشدارهواشناسی 
در روزهای آینده  دراین زمینه گفت: با توجه به 
گزارش هواشناسی  مبنی بر ورود جبهه هوای سرد 
به استان ، از مشترکین گرامی تقاضا می شود به 
نهایت  گاز  درمصرف  گاز  جریان  پایداری  منظور 
دراستمرارجریان  تا  دهند  انجام  را  جویی  صرفه 
گاز مشکلی پیش نیاید.  ابوالقاسمی ضمن تشکراز 
حسن توجه  مشترکان  گازبه ارائه نکاتی در این 
خصوص پرداختند که می توان به پوشیدن لباسهای  
گرم  زمستانه ،کم کردن حداقل یک درجه از دمای 
محیط،  مسدود کردن روزنه های ورود هوای سرد با 
در نظر گرفتن هوای مورد نیاز برای سوخت وسایل 
استاندارد  درحد  اتاق  رفاه  دمای  تنظیم  گازسوز، 
بین ۱٨ تا ۲۱ سانتیگراد و خاموش کردن وسایل 
گرمایشی درهنگام خروج از منزل و محل کار عنوان 
نمود.وی موارد دیگری  که در زمینه صرفه جویی 
درجه  کردن  کم  را  است  موثر  بسیار  گاز  مصرف 
موتورخانه ها وآبگرمکن های مخزنی، تنظیم درجه 
ازسیستم  که  منازلی  برای  ای  درجه  حرارت ۵۰ 
بستن شیر  کنند،  استفاده می  مرکزی  گرمایشی 
شوفاژ اطاق هایی که مورد استفاده قرارنمی گیرند 
و همچنین بسته نگهداشتن دراطاق های خالی و 
خاموش کردن بخاری موجود درآن است.ایشان در 
ادامه از کلیه ادارات ،مدارس ،دانشگاهها ،بانکها و 
کلیه مراکز خدماتی تقاضا داشت در  ایام تعطیل ، 
وسایل گرمایشی ساختمان خود را خاموش نمایند، 
درغیراین صورت برابر دستورالعمل مدیریت بحران 
استان،گاز آنها قطع خواهد شد. رئیس روابط عمومی 
شرکت گاز استان گلستان اظهارداشت:مشترکین 
عزیزدقت داشته باشند گازنعمت بزرگی است که 
دارد،  همراه  به  نیز  را  خطراتی   ، آن  درکنارفواید 
در حین  را هم  ایمنی  موارد  است   بنابراین لازم 
مصرف رعایت کرده و رفاه و آسایش را برای خود 

وافراد خانواده به ارمغان  بیاورند

مدیر کل نوسازی مدارس گیلان :
حفاظت از محیط زیست وظیفه 

همگانی است
و تجهیز مدارس  توسعه  نوسازی،  مدیر کل 
مدیریت  های  شاخص  بررسی  جلسه  در  گیلان 
سبز، برنامه ها و فعالیت اداره کل، افزود: حفاظت 
است.جمعی  همگانی  وظیفه  زیست  محیط  از 
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  کارشناسان  از 
اجرای مدیریت  ارزیابی  راستای  استان گیلان در 
سبز با حضور در اداره کل نوسازی مدارس گیلان 
طی نشستی با مهندس دقیق مدیر کل محترم و 
فنی،  دفتر  محترم  مسئول  نیکو  جاذب  مهندس 
اداره کل را براساس محورهای؛ مدیریت  عملکرد 
مصرف  مدیریت  وگاز(،  برق  انرژی)آب،  مصرف 
کاغذ، پسماند و آموزش، فرهنگ سازی و همچنین 
شاخص های مدیریت سبز، برنامه ها و فعالیت مورد 
بررسی و ارزیابی قرار دادند. مهندس علی  دقیق 
مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس گیلان 
درابتدای این جلسه با بیان اینکه حفاظت از محیط 
زیست وظیفه همگانی است، افزود: اجرای برنامه 
های مدیریت سبز با هدف کاهش هزینه ها و به 
حداقل رساندن مصرف انرژی و حفظ و صیانت از 
محیط زیست از برنامه ها و اولویت های اصلی ما 
در اداره کل می باشد.وی با اشاره به اینکه حرکت 
اجتناب  ضرورت  یک  سبز  مدیریت  سمت  به 
ناپذیر است، تصریح نمود: مدیریت سبز در واقع 
اتخاذ تدابیر و سیاست های موثر و بسیج تمامی 
منابع در جهت رسیدن به اهداف و رسالت زیست 
محیطی می باشد.مدیر کل نوسازی مدارس تاکید 
کرد: اداره کل نوسازی مدارس خود را موظف می 
داند با اجرای برنامه های مدیریت سبز و استفاده از 
فناوری های نوین سازگار با محیط زیست اقدامی 
ماندگار در زمینه حفاظت از محیط زیست در حوزه 

مدرسه سازی از خود به یادگار بگذارد.
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